
PROTOKÓŁ   Nr 101.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 07 października 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Zygmunt Sitek           -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk -  Burmistrz Tłuszcza 
2. Mariusz Dembinski           -  Dyrektor ZGKiM w Tłuszczu  
3. Marek Markowski             -  Kierownik wydziału inwestycji  
4. Andrzej Więch                  -  inspektor w wydziale inwestycji   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Dalszy ciąg omówienia koncepcji budowy sieci wodociągowej w południowo-

wschodniej części gminy Tłuszcz. 
3. Sprawy różne w tym korespondencja. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 100.2014 z dnia 23 września 2014 roku. 
 
Ad2.  Przewodniczący Komisji powitał zaproszonych gości i poinformował, że na 
dzisiejsze posiedzenie wydział inwestycji miał przygotować  koncepcję realizacji 
budowy sieci  wodociągowej od SUW w Łysobykach. 
 
Opracowany wariant przebiegu sieci wodociągowej od SUW w Łysobykach 
przedstawił pracownik wydziału inwestycji Pan Andrzej Więch według: 
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I wariantu:  
                 Od SUW w Łysobykach do Traktu Napoleońskiego, dalej do ronda w  
                 Miąsem  w ulicę Kurkową do ulicy Parkowej i całą ulicą Parkową do  
                 drogi 634 i dalej spięcie z wodociągiem w ulicy Zjazdowej na osiedlu  
                 Borki. Obliczona trasa wynosi ok. 7,2 km.  
 
Burmistrz powiedział, że najbardziej potrzebującą  miejscowością wody jest  
Jadwinin i powinniśmy dodatkowo wykonać odcinek sieci ok. 2,4 km. Całość 
inwestycji jest obliczona na 2,5 mln zł.  
 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że jest zwolennikiem tego, aby realizowana 
sieć wodociągowa  przebiegała przez Jadwinin i ulicę Wołomińską, co pozwoli na 
znaczne wpięcie się mieszkańców.  
 
Po przeprowadzeniu dyskusji ustalono koncepcję przebiegu według  
II  wariantu :   
                    Od SUW w Łysobykach do Traktu Napoleońskiego w kierunku  
                    Miasego, Miąse przez ulicę Kardynała Wyszyńskiego przez Jadwinin, 
                    z Jadwinina ulicą Wołomińską do ulicy Cmentarnej w ulicę Szkolną  
                    do ulicy Centralnej, ulicą Centralną w ulicę Pożarową, ulicę Łąkową i  
                    ulicę Wołomińską a następnie spięcie z siecią w ulicy Zjazdowej na  
                    osiedlu Borki.   
 
Ustalono, że Pan Andrzej Więch na posiedzenie Komisji w dniu 28 października 
2014 roku przygotuje koszty realizacji sieci wodociągowej według II  wariantu.    
 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Pismo od Burmistrza przekazujące w załączeniu wniosek mieszkańca gminy 
Tłuszcz w sprawie rozłożenia na raty płatność należności stwierdzonej wyrokiem 
Sądu Rejonowego w Wołominie z dnia 19 maja 2012 r. w celu zaopiniowania 
zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XIII.134.2012  z dnia 27 marca 
2012 r.  
Mieszkaniec dokonał zniszczenia wiaty przystankowej powodując straty na szkodę 
Urzędu Miejskiego w Tłuszczu.  
Pismo wraz z wnioskiem mieszkańca, wyrokiem sądu i wezwaniem do zapłaty 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie rozłożenie na raty płatności należności 
stwierdzonej wyrokiem sądu.  
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Radny Waldemar Sitek zwrócił się do Burmistrza z prośbą o posprzątanie terenu 
przy cmentarzu w Tłuszczu przed dniem  1 listopada br. 
 
Burmistrz przyjął do realizacji. 
 
Radny Mirosław Sobczak poinformował, że w zespole szkół w Miasem 
rozszczelniło się szambo, przez co tygodniowo trzeba wywozić 3-4 samochody, a 
to są dodatkowe koszty dla szkoły. 
W związku z powyższym Pani dyrektor złożyła wniosek o przeprowadzenie 
analizy kosztów wymiany szamba.  
  
Komisja zwraca się do Burmistrza z wnioskiem w załączeniu: 
 
     O przybycie na posiedzenie Komisji w dniu 28 października 2014 roku  
   -  Pana Marka Markowskiego, kierownika wydziału inwestycji  w celu  
       przedstawienia kosztów wykonania sieci wodociągowej zgodnie z ustaloną   
      koncepcją; 
   - Pani Haliny Kusak, Skarbnika Gminy w sprawie omówienia sprawozdania z  
      wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2014 roku.    
      
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 28 października  
2014 roku godzina 16.00 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                                                                  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 09 październik  2014 r.                                                     


